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Протокол № 8 
засідання Вченої ради  

Чернівецького національного університету імені Юрія Федьковича 
від 15 серпня 2023 року 

 
м. Чернівці 

 
Голова ради: Роман ПЕТРИШИН – ректор 
Секретар засідання: Наталія ЯКУБОВСЬКА – 

учений секретар 
Присутні: 48 членів ради (реєстраційний список 

додається) 
Запрошений доповідач: Максим МАРИЧ – 

відповідальний секретар приймальної 
комісії  

Форма проведення: дистанційна  
Порядок денний: 
 
1. Внесення змін до лінцензованих обсягів спеціальностей у 2023 році 

(відповідальний секретар приймальної комісії Максим МАРИЧ). 
2. Різне. 

2.1. Проведення екскурсій на території Чернівецького національного 
університету імені Юрія Федьковича (колишній Резиденції митрополитів 
Буковини і Далмації) – об’єкті Всесвітньої спадщини ЮНЕСКО (проректор 
з науково-педагогічної роботи з питань навчально-виховного процесу 
Тамара МАРУСИК). 

2.2. Інформація про поселення студентів у гуртожитки (проректор з науково-
педагогічної роботи з питань навчально-виховного процесу Тамара 
МАРУСИК). 

2.3. Інформація про графік освітнього процесу (ректор Роман ПЕТРИШИН). 
2.4. Інформація про посвяту студентів у першокурсники (проректор з 

науково-педагогічної роботи з питань навчально-виховного процесу Тамара 
МАРУСИК). 

 

СЛУХАЛИ: 
1. Внесення змін до лінцензованих обсягів спеціальностей у 2023 році 

(відповідальний секретар приймальної комісії Максим МАРИЧ). 
ВИСТУПИЛИ: 

Роман ПЕТРИШИН – ректор, голова ради. Чим викликано це засідання. 
Кілька днів тому мені зателефонував Олег Ігорович Шаров, генеральний 
директор відповідного департаменту МОН, і запитав мене чи у нас неперервно 
засідала Вчена рада дві з половиною доби. Я відповів, що остання Вчена рада 
була в липні, а наступна планується в кінці серпня. Шаров запитав як третю 
добу поспіль вносяться зміни до ліцензійних обсягів тих чи інших 
спеціальностей цьогорічного набору. Я вибачився перед ним. 

Ми домовилися з Максимом Григоровичем, що у разі потреби він міняє 
ліцензійні обсяги, думаю, що всі розуміють, що це означає. Наприклад, на 
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хімію у нас було 30, а оригіналів є 32, то аби не втрачати абітурієнтів ми 
збільшуємо там ліцензійний обсяг до 35 чи до 40. Ось Максим Марич з 
погодженням зі мною це робив. а хтось у Міністерстві доповів це Шарову. Я 
зрозумів, що зміни до ліцензійного обсягу має робити Вчена рада. Хоча це є 
трохи сумнівно, бо мабуть може робити і приймальна комісія. Після бесіди з 
Шаровим ми більше не вносили змін в ліцензійні обсяги. 

Зараз попрошу до слова Максима Григоровича, щоб він доповів про 
внесені зміни. 

Максим МАРИЧ – відповідальний секретар приймальної комісії. Всім 
добрий день. Дійсно, протягом двох днів ми змінювали нашу ліцензію і це 
робилося для того приймальною комісією, щоб ми могли рекомендувати на 
контракт якомога більше абітурієнтів для того, щоб вони могли накладати свої 
КЕПи, підвантажувати заяви. Ми змогли б підтягувати не лише верхні, а й 
нижні списки абітурієнтів, які очікують своєї рекомендації. Можна сказати. 
що десь це спрацювало, тому що станом на зараз ми маємо більше 
підтверджень навчання, більше оригіналів ніж минулого року. Ми маємо на 
150 оригіналів більше ніж станом на цю хвилину минулого року, тому що ми 
підтягнули дітей з нижнього списку. Як пояснив Роман Іванович, нам потрібно 
було це робити через Вчену раду, тому зрозуміло, що підготований 
відповідний список тих ліцензованих обсягів змін, які відбулися, тому я 
однозначно їх внесу в протокол. Під це потрапили практично всі 
спеціальності.  

Роман ПЕТРИШИН – ректор, голова ради. Максиме Григоровичу, як 
забагато тих спеціальностей, в які Ви зараз пропонуєте внести зміни?  

Максим МАРИЧ – відповідальний секретар приймальної комісії. Зараз 
шість.  

Роман ПЕТРИШИН – ректор, голова ради. Прошу озвучити їх. 
Максим МАРИЧ – відповідальний секретар приймальної комісії. Зараз я 

пропоную змінити ліцензійний обсяг на тих спеціальностях, де підтверджень 
є більше ніж ліцензія. Тобто є багато спеціальностей, де по 15-20 
підтверджень. 

Роман ПЕТРИШИН – ректор, голова ради. Максиме Григоровичу, 
зачитайте назви спеціальностей і кількість. 

Максим МАРИЧ – відповідальний секретар приймальної комісії. 
Психологія ОП «Практична психологія»: 
Психологія ОП «Соціальна психологія»: 
Компʼютерні науки ОП «Інформаційні технології та управління 

проектами»: 
Філологія ОП «Англійсько-український переклад та переклад з другої 

іноземної мови»: 
Економіка ОП «Економічна кібернетика»: 
Маркетинг ОП «Маркетинг». 
Роман ПЕТРИШИН – ректор, голова ради. Скажіть звідки ви берете ці 

додаткові місця.  
Максим МАРИЧ – відповідальний секретар приймальної комісії. У нас є 

відповідний резерв, який для цього зберігався. Ми цей резерв маємо, тому 
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можемо збільшити. Ми в нікого нічого не забираємо, а просто добавляємо те, 
що ще не розподілено. Тобто на такий випадок, який запас треба було мати.  

Роман ПЕТРИШИН – ректор, голова ради. Максим Григорович не казав 
на скільки він збільшує ліцензійні обсяги на ці спеціальності, які він 
перерахував. Не думаю, що це так важливо. Щоб був, природньо, певний 
баланс. 

Максим МАРИЧ – відповідальний секретар приймальної комісії. Можу 
сказати.  

Роман ПЕТРИШИН – ректор, голова ради. Якщо будуть питання. Може 
є запитання до Максима Григоровича? 

Сергій ОСТАПОВ – завідувач кафедри програмного забезпечення 
комп’ютерних систем. Я бачу по списках, що в Інженерії програмного 
забезпечення також змінився ліцензійний обсяг. Було 110, а зараз 116. В 
переліку не прозвучало. Це буде наступна ітерація? Чи якось інакше? 

Максим МАРИЧ – відповідальний секретар приймальної комісії. Це те, 
що ми змінювали два дні тому, щоб я міг підтягнути нижній список, щоб всі 
були рекомендовані на контракт. Тому мені потрібно було зробити таку зміну. 
Вона в мене прописана. Я сказав ті спеціальності, які мені потрібні для наказу. 
Ви ще не використали 116 підтверджень. У вас ще немає того максимального 
рівня, щоб я збільшував ліцензію далі.  

Сергій ОСТАПОВ – завідувач кафедри програмного забезпечення 
комп’ютерних систем. Ясно. Дякую.  

Роман ПЕТРИШИН – ректор, голова ради. Сергій Едуардович, там є 
ситуація в тому, що не всі абітурієнти в списку підтвердили в повному обсязі 
те, що повинні підтвердити. Може не подали військовий квиток, може ще 
якісь документи. У звʼязку із цим у вас поки що проблем немає.  

Сергій ОСТАПОВ – завідувач кафедри програмного забезпечення 
комп’ютерних систем. Зрозумів. Це буде наступна ітерація.  

Роман ПЕТРИШИН – ректор, голова ради. Це наше найближче майбутнє. 
В кого є запитання, прошу.  

Максим МАРИЧ – відповідальний секретар приймальної комісії. Якщо 
можна я скажу ще по регульованих спеціальностях, бо є багато питань. 

У нас є три спеціальності «Право», «Архітектура», «Фізтерапія», де 
регульована ліцензія, рекомендувати всіх однозначно неможна, тому що там 
фіксований обсяг ліцензії і є ризик того, що ми просто рекомендуємо нижні 
списки, діти поукладають договори, а ми не зможемо їх зарахувати, тому що 
там не вистачить ліцензії. Тому там рекомендація йде поетапно. Сьогодні буде 
наказ на контрактників. Думаю, що завтра я рекомендую наступних по цих 
регульованих спеціальностях. 

Роман ПЕТРИШИН – ректор, голова ради. Максим Григорович сказав 
наступне: в нас справді є три спеціальності, в яких ми не можемо рухати 
ліцензію. У всіх решта за рахунок загальноуніверситетської ліцензії, яка 
складає близько 7,5 тисяч (ми, природньо, не наберемо стільки, як показує 
досвід) тому там можемо рухати. Але на цих трьох спеціальностях – ні.  

Візьмемо, наприклад, спеціальність «Право». Для того щоб потрапити на 
бюджет потрібно мати мінімальний бал 130. Ми прийняли рішення, що той, 
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хто має 130 і вище балів (не всі потрапили на бюджет, бо є багато з вищими 
балами), буде рекомендований на контракт. Але на контракт можна 
рекомендувати тих, хто має менше 130 балів. Як сказав Максим Григорович, 
ми розберемося з тими, хто має 130 балів, видамо наказ, тоді опустимо планку 
до 125 чи 128 і будемо рекомендувати абітурієнтів. І так до тих пір, допоки не 
доберемо до загальної ліцензії юристів. Це саме стосується «Архітектури» та 
«Фізтерапії». Але це лише кілька спеціальностей, де ми не можемо змінити 
ліцензію.  

В мене є пропозиція, щоб наша Вчена рада прийняла рішення, щоб на ці 
кілька днів, які залишилися до завершення цієї вступної кампанії, делегувати 
право приймальній комісії вносити зміни до ліцензійних обсягів своїми 
засіданнями. Члени приймальної комісій – половина присутніх на цьому 
засіданні. Тобто щоб не збирати Вчену раду, а делегувати це право 
приймальній комісії. То було б логічно, як на мене. Якщо хтось хоче 
дискутувати, прошу.  

Микола БОДНАРУК – голова профкому університету. Романе Івановичу, 
делегувати не «право», а «повноваження» Вченої ради на цей період 
приймальній комісії. 

Роман ПЕТРИШИН – ректор, голова ради. Дякую. Враховано. Я мав на 
увазі право вносити зміни до ліцензійного обсягу. Я не так висловився. Є 
бажаючі виступити по-суті? Немає. 

Це логічно. Щоб ми не втратили контрактників. Той, хто має високий бал, 
пройде на державне замовлення в інший заклад. Ми маємо боротися за тих, 
хто не потрапляє на бюджет. 

Чи є в когось пропозиції чи побажання до покращення роботи 
приймальної комісії? Я звертаюся до вас з добрими словами і хотів би відгуку 
з вашого боку. 

Сергій ОСТАПОВ – завідувач кафедри програмного забезпечення 
комп’ютерних систем. Я хочу висловити подяку всім, хто цього року так 
добре організував читання і перевірку мотиваційних листів. Я не знаю як у 
інших, але в мене порівняно з минулим роком – жодних проблем. Це дуже 
чудово. Дякую вам щиро. 

Роман ПЕТРИШИН – ректор, голова ради. Сергію Едуардовичу, ви 
робите самі собі рекламу, бо мотиваційні листи на вашій спеціальності 
читають ваші викладачі з вашої кафедри. 

Сергій ОСТАПОВ – завідувач кафедри програмного забезпечення 
комп’ютерних систем. Я сам собі читаю. Я один єдиний. 

Роман ПЕТРИШИН – ректор, голова ради. Так робить кожний 
факультет. Я хотів відмітити іншу річ. Тут є присутні всі декани. Шановні 
керівники підрозділів, директори чи виконуючі обовʼязки, в нас доволі часто 
буває так, що зависає база, бо агресор втручається в роботу бази ЄДЕБО. 
Інколи вона працює дуже повільно, інколи не працює, інколи є тривога, але ми 
не відправили жодної людини, яка стояла в черзі перед Резиденцією додому, 
не прийнявши в неї документи. Деколи це триває до 19-20 години. Я знаю, що 
працівники-чоловіки приймальної комісії йдуть додому в 23 годині. Я прошу 
деканів, щоб коли вкінці кампанії Максим Марич поросить підтримати такого-
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то чи таку-то працівницю, які були відправлені для укладання договорі, для 
надання їм відгулів, то в робочому порядку ви це зробите. Крім того, ми 
кожного року працівників, задіяних у роботі приймальної комісії, преміюємо. 
Ми маємо економію заробітної плати, тому це питання вирішимо.  

Як на мене, приймальна комісія працює добре. Ще вся робота не 
завершена. Ясно, що ще будуть випливати якісь недоліки, але на то ми є щоб 
знаходити виходи з цих ситуацій.  

 

ВИРІШИЛИ:  
На час вступної кампанії 2023 року делегувати приймальній комісії 

Чернівецького національного університету імені Юрія Федьковича 
повноваження щодо перерозподілу ліцензійного обсягу за освітніми 
програмами спеціальностей.  

[Рішення прийнято одноголосно]. 
 

СЛУХАЛИ: 
2.1. Проведення екскурсій на території Чернівецького національного 

університету імені Юрія Федьковича (колишній Резиденції митрополитів 
Буковини і Далмації) – об’єкті Всесвітньої спадщини ЮНЕСКО (проректор 
з науково-педагогічної роботи з питань навчально-виховного процесу 
Тамара МАРУСИК). 

ВИСТУПИЛИ: 
Тамара МАРУСИК – проректор з науково-педагогічної роботи з питань 

навчально-виховного процесу. Я хотіла б наголосити на проведенні екскурсій. 
Ви знаєте, що екскурсійне обслуговування продовжується і за сім місяців 
цього року не зважаючи на воєнний стан на рахунок університету отримано 
понад 1,5 млн. грн. Це надзвичайно вагомо і потужно. Дуже важко, коли 
поєднують екскурсійні групи із роботою приймальної комісії. Але дякувати 
Богу і одні і другі працюють злагоджено і в цьому питань немає.  

Як і було раніше, біля воріт виникають різноманітні ситуації. І вахтери і 
начальник охорони намагаються уникнути будь-яких конфліктів. Особливо 
коли повітряна тривога. Всіх запускають на територію не зважаючи на те чи 
це абітурієнти, чи екскурсії. 

Наголошую на тому, що в нас наразі проводяться лише тематичні 
екскурсії. Ми приймали рішення, що оглядові екскурсії заборонені. Раніше в 
насс були як оглядові, так і тематичні екскурсії, а під час воєнного стану ми 
оглядові екскурсії заборонили.  

Роман ПЕТРИШИН – ректор, голова ради. Розшифруйте, Тамаро 
Володимирівно, що це означає. 

Тамара МАРУСИК – проректор з науково-педагогічної роботи з питань 
навчально-виховного процесу. тематичні – це екскурсії  з екскурсоводом. 
Екскурсовод забирає від брами групу. Іноді вона більше від 25 осіб, адже 
приїжджають автобуси. Деколи і по два. Тому є групи і по 25 -30 осіб. Але це 
суто з екскурсоводом.  

Парк як і був залишається закритим на сьогоднішній день. І ми це чудово 
усвідомлюємо. Хоча Шевченківська і Блакитна зали зайняті приймальною 
комісією, екскурсоводи роблять все, щоб абітурієнти та екскурсії не перетиналися.  



   7 

Я ще раз наголошую на тому, що проводяться лише тематичні екскурсії, 
які проводить екскурсовод, а оглядові, як у нас раніше було, що можна біло 
просто пофотографуватися, на сьогоднішній день – заборонені. Для 
проведення тематичних екскурсій в нас навіть раніше були волонтери з різних 
факультетів та інститутів. На сьогодні ми від нього відійшли, тому що 
зрозуміло, що в працівників відпустки. Іноді студентське самоврядування або 
студентська профспілка допомагають нам вирішити це питання.  

Роман ПЕТРИШИН – ректор, голова ради. Тамаро Володимирівно, чи 
вірно я Вас зрозумів, що Ви пропонуєте прийняти сьогоднішнім рішенням 
Вченої ради, що з огляду на військовий стан в країні, то продовжити роботу 
так, як і було раніше затверджено. Відвідування Резиденції не є вільним. Чужу 
відвідувачі, яким потрібно у відділ кадрів чи на прийом проректора чи ректора, 
чи у канцелярію проходять без проблем. Всі інші – ні у звʼязку із військовим 
станом. Разом із екскурсоводом за певну плату можна. Є маленькі кошти, а є 
трохи більші. Все залежить від кількості осіб. У випадку коли до нас 
звертаються школи, технікуми, волонтери, військові, то ми екскурсії для них 
проводимо безкоштовно. Отже, потрібно продумати як на писати. Але суть у 
тому, що відвідування університету не є вільним, а тільки з екскурсоводом.  

Тамара МАРУСИК – проректор з науково-педагогічної роботи з питань 
навчально-виховного процесу. Тематична екскурсія – все це і говорить. 
Проводиться тематична екскурсія, а не просто оглядається територія. 

Роман ПЕТРИШИН – ректор, голова ради. Ми можемо відкрити 
Резиденцію, але вона завжди була закрита на вступну кампанію в доковідні і 
довоєнні часи. Зрозуміло чого. Зараз через короткий час почнуться заняття. 
Ми маємо два корпуси, де будуть заняття. Будуть ходити студенти. А якщо на 
цих вузьких доріжках будуть вільно ходити люди, то не буде де подітися. Тому 
мабуть потрібно залишати Резиденцію закритою.  

Ми піднімаємо це питання, бо є претензії чому ми не відкрили Резиденцію 
для вільного відвідування. При великому потоці відвідувачів наші студенти не 
будуть мати куди дітися. 

Тамара МАРУСИК – проректор з науково-педагогічної роботи з питань 
навчально-виховного процесу. Воєнний стан ніхто не відміняв. Ми бачимо, що 
відбувається.  

 

ВИРІШИЛИ:  
З метою убезпечення учасників освітнього процесу, співробітників та 

екскурсантів в умовах воєнного стану: 
1. З 1 вересня 2023 року продовжити проведення на території 

Чернівецького національного університету імені Юрія Федьковича (колишня 
Резиденції митрополитів Буковини і Далмації) – об’єкта Всесвітньої спадщини 
ЮНЕСКО лише тематичних екскурсій (у супроводі екскурсовода) групами не 
більше 30 осіб. 

[Рішення прийнято одноголосно]. 
2. При отриманні сигналу «Повітряна тривога» екскурсанти зобов’язані 

перейти у спеціально облаштовані в університеті приміщення – укриття. 
[Рішення прийнято одноголосно]. 
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3. Оглядові екскурсії (без супроводу екскурсовода) на території 
Чернівецького національного університету імені Юрія Федьковича (колишня 
Резиденції митрополитів Буковини і Далмації) – об’єкта Всесвітньої спадщини 
ЮНЕСКО заборонити. 

[Рішення прийнято одноголосно]. 
 

СЛУХАЛИ: 
2.2. Інформація про поселення студентів у гуртожитки (проректор з науково-

педагогічної роботи з питань навчально-виховного процесу Тамара 
МАРУСИК). 

ВИСТУПИЛИ: 
Тамара МАРУСИК – проректор з науково-педагогічної роботи з питань 

навчально-виховного процесу. Зараз надзвичайно важка ситуація з 
гуртожитками. На сьогоднішній день ми ще не знаємо який буде розрахунок 
нормативів площі на одну особу в укритті. Лише на цьому тижні засідатиме 
комісія з надзвичайних ситуацій обласної військової адміністрації. Комісія 
прийматиме рішення чи залишаються нормативи на особу в сховищі 0,6 м2 чи 
збільшується до 1 м2. Чому це для нас важливо і які матиме наслідки. Якщо 
говоримо про навчальні корпуси, то там можна навчатися у дві зміни, тоді як 
для гуртожитків, всі поселені там, мають поміститися під час тривоги, 
наприклад вночі, у сховищі.  

Якщо залишиться 0,6 м2 на особу, то ми маємо змогу поселити 2 350 
студентів, якщо 1 м2 на особу, то 1 500 студентів. Я хочу наголосити на тому, 
що вже на сьогоднішній день є 950 заяв від першокурсників. Кількість 
пільговиків ми уточнюємо. 

Сьогодні на сайті буде вивішено алгоритм поселення до гуртожитків і 
графік поселення студентів до гуртожитків. Цілком зрозуміло, що якщо 
дитина з факультету педагогіки, психології і соціальної роботи приїде не в свій 
день, то ніхто не відправить її назад, а поселить. Але графіки спеціально 
розробляємо, щоб не було скупчення біля гуртожитків. Ми розуміємо, що це 
дуже серйозно. Надзвичайно багато людей звертається. Я дуже прошу деканів 
факультетів і директорів інститутів звернути особливу увагу на пільговиків: 
дітей учасників бойових дій, загиблих, з відділених регіонів, 
внутрішньопереміщених осіб. Студенти пʼятого курсу поселяються за 
залишковим принципом. Намагайтеся забезпечити по максимуму студентів 
першого курсу. Я вам наголосила, що є понад 950 заяв студентів 
першокурсників. Відповідальні особи а поселення на факультетах і в 
інститутах знають, хто є пільговиками, тому прошу поселяти їх почергово 
відповідно до категорій. Дякую.  

Роман ПЕТРИШИН – ректор, голова ради. Відчувається, що основна 
ланка роботи Тамари Володимирівни не освітній процес, а гуртожитки, але я 
б вважав, що не менш болюче місце буде і для освітнього процесу. Позаяк 
минулого року норматив у сховищі на 1 особу становив 0,6 м2 і маючи площу 
сховища ми вираховували скільки студентів там можуть розміститися. В 
цьому році Міністерство дало рекомендації на 1 м2. Ми проводимо певну 
роботу і з керівництвом області і сподіваємося, що залишать 0,6 м2 на особу. 
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Ми припускаємо, що такі нормативи розраховані на школярів, які разом із 
партою будуть займати 1 м2. Тому мабуть виникла така пропозиція. Там є ще 
одна пропозиція. Відстань від сховища до аудиторії, де проходять заняття, 
потрібно зменшити з 500 м до 100 м. Якщо так буде, то укриттями в Резиденції 
ні перший, ні другий, ні третій корпуси скористатися не зможуть. Відстань від 
цих корпусів до Резиденції більша. Хоча державні будівельні норми кажуть, 
що має бути 500 метрів. Тому ми чекаємо рішення техногенної обласної 
комісії. Сподіваємося, що воно буде позитивним для нас. Залишиться відстань 
500 м. і норматив 0,6 м2 на особу. Від цього ми виграємо в кількості студентів, 
яких зможемо запустити на очне навчання. Ми істотно розшили площу сховищ 
у Резиденції в корпусі №6 і у стадії завершення сховище в корпусі №1, де 
також можна буде розраховувати на кілька сотень студентів. Якщо нам це 
вдасться зробити, то на очне навчання в порівнянні з минулим роком ми 
виведемо більше студентів. Потрібно трішки почекати. 
 

ВИРІШИЛИ:  
Інформацію взяти до відома 
[Рішення прийнято одноголосно]. 

 

СЛУХАЛИ: 
2.3. Інформація про графік освітнього процесу (ректор Роман ПЕТРИШИН). 

ВИСТУПИЛИ: 
Роман ПЕТРИШИН – ректор, голова ради. У розрізі цього я хочу сказати, 

що вийшов наказ ректора по університету про графік освітнього процесу. 
Якщо ви бачили його, то я просив би його подивитися і відкласти вбік, бо це є 
той графік, який є ідеальний. Ідеальний в такому плані: з першого вересня 
починаємо навчання, 15 тижнів – освітній процес, два тижні – індивідуальна 
робота, сесія, канікули, першого лютого – другий семестр. Такого не буде. Нам 
потрібно буде вносити зміни в графік освітнього процесу, але щоб це зробити 
потрібен сам графік. Як буде реально відбуватися освітній процес чи в першу 
чи в другу зміну для тих чи інших факультетів і курсів, чи будемо працювати 
по суботах чи ні, почекаємо на рішення техногенної комісії. 
 

ВИРІШИЛИ:  
Інформацію взяти до відома 
[Рішення прийнято одноголосно]. 

 

СЛУХАЛИ: 
2.4. Інформація про посвяту студентів у першокурсники (проректор з 

науково-педагогічної роботи з питань навчально-виховного процесу Тамара 
МАРУСИК). 

ВИСТУПИЛИ: 
Тамара МАРУСИК – проректор з науково-педагогічної роботи з питань 

навчально-виховного процесу. Колеги, наближається перше вересня. В 
найкращі доковідні і довоєнні часи ми проводили посвяту на території 
Резиденції. Зрозуміло, що це гарно і гонорово, але сьогодні ситуація зовсім 
інша. Ми маємо 1250 бюджетників і майже така ж кількість контрактників. Це 
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означає, що майже 3 000 студентів вже є, а вони не приходять одноосібно, а з 
батьками. Зрозуміло, що небезпечно проводити посвяту на території 
Резиденції. Пропозиція наступна: кожен факультет та інститут має свій двір, 
де він може провести посвяту. На території Резиденції будуть проводити 
посвяту філологічний та географічний факультети. Це лише пропозиція на 
сьогоднішній день. Ми обговорюємо це питання. Кожен проводить посвяту у 
студенти на власній території. 

Роман ПЕТРИШИН – ректор, голова ради. Зрозуміло, що це правильний 
підхід. Бо якщо буде тривога, куди ми розмістимо всіх цих людей. Місткості 
сховища в Резиденції не вистачить. Якщо проводити посвяту для частини 
студентів університету, також не добре. Як і минулого року кожний факультет 
буде пропонувати свої ідеї. Є факультети, де неможна взагалі проводити 
посвяту через відсутність сховищ. З такими факультетами ми розберемося. Не 
факт, що посвяту потрібно буде робити 30 чи 31 серпня. Це можна зробити 
через тиждень після початку занять. Все буде залежати від позиції факультету.  
 

ВИРІШИЛИ:  
Інформацію взяти до відома 
[Рішення прийнято одноголосно]. 

 
 
 
 

Голова Вченої ради     Роман ПЕТРИШИН  
 
 
 
Учений секретар      Наталія ЯКУБОВСЬКА 

 
 


